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    HOTĂRÂREA   Nr.  293                                                                    Data: 22.09.2022 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a  

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 17 august 2022 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  22.09.2022. 

   Analizând Referatul de aprobare nr. 73309/13.09.2022 al inițiatorului - Primar ing. Popa Virgil, 

precum și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  

Local al Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Săcele din data de 17 august 2022;    

           Având în vedere Raportul de specialitate nr. 73313/13.09.2022 al Compartimentului Relații 

Consiliul Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea 

actelor normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al 

Municipiului  Săcele;     

În temeiul art. 129 alin. (1), art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 138 alin. (13) - (17), art. 

139 alin. (1), art. 196 alin. (1) lit. a), art. 197 alin. (1) și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,     

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele  

din data de 17 august 2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                           CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

         CONSILIER  LOCAL                                     SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

   Ing. MEDIANU GHEORGHE                                        C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată:  18  voturi  pentru,  0  împotrivă,  0 abțineri  

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 18  

 

Prezenta hotărâre s-a difuzat la:  

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartimentul Relații Consiliul 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro
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                                          Anexă la H.C.L. nr. 293/22.09.2022 

 

               JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 17.08.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, precum și ale HCL nr. 215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, 

respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a 

Consiliului Local, precum și prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 28 iulie 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unor compensaţii elevilor din învăţământul gimnazial şi liceal 

din  Municipiul Săcele care sunt premianţi la finele anului şcolar 2021 – 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul „Reabilitare pod pe DN 1A Km 182+797”- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării de către Spitalul Municipal Săcele  a serviciilor de 

consultanță, asistență juridică și/sau reprezentare în justitie, având ca obiect încheierea contractului 

colectiv de muncă la nivelul unității spitalicești - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

6. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Săcele  

pentru a face parte din Comisia de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului pentru ocuparea 

funcțiilor de directori/directori adjunct din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din Municipiul 

Săcele și a unui membru supleant al acestuia - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Local de Măsuri privind incluziunea cetățenilor 

români aparținând minorității rome din Municipiul Săcele pentru perioada 2022-2027 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Regia Publică Locală a Pădurilor Săcele 

 R.A. a imobilului-teren, în suprafață de 1210 mp,  înscris în CF nr. 117103 Săcele, proprietatea 

Municipiului Săcele, domeniul public  – iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 2, 4. 

9. Proiect de hotărâre privind transmiterea, fără plată, în proprietatea Bisericii Ortodoxe Române Cernatu, a 

imobilului înscris în CF nr. 107055 Săcele, nr.topografic 7010/3/4, categoria de folosință curți-construcții, 
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în suprafață de 3078 mp, aflat în domeniul privat al Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

10. Proiect de hotărâre privind transmiterea, fără plată, în proprietatea  Bisericii Ortodoxe Nașterea Sf. Ioan 

Botezătoru, a imobilului înscris în CF nr. 107054 Săcele - nr.topografic 7010/3/3, categoria de folosință 

curți-construcții,  în suprafață de 1134 mp, aflat în domeniul privat al Municipiului  

Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea demarării procedurilor în vederea cumpărării prin negociere 

directă de către  Municipiul Săcele a  imobilelor înscrise în CF nr. 115894 Săcele, în suprafață de 476 

mp și CF nr. 110025 Săcele, în suprafață de 224 mp, situate în zona Str. Viitorului, în scopul 

amenajării unui spațiu de recreere pentru persoanele vârstnice - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

12. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 2 al  HCL nr. 215/26.08.2021 privind actualizarea datelor de 

carte funciară pentru imobilul cu nr.top 1174/2, 1175/2, înscris în CF nr. 112625 Săcele  - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 2, 4. 

13. Proiect de hotărâre privind acordul de principiu în vederea vânzării terenului  înscris în  CF nr. 113310, în 

suprafață de 15.800 mp, proprietar Municipiul Săcele, domeniul privat și a terenului înscris în CF nr. 

113373 Săcele, categoria de folosință arabil, în suprafață de 25.000 mp, proprietar Municipiul Săcele, 

domeniul privat  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii imobilului înscris în CF nr. 107470 Săcele cu  imobilul 

înscris în  CF nr. 114315  Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4;  

15. Proiect de hotărâre  privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren înscris în CF nr. 118713 Săcele, 

în suprafață de 1231 mp, domeniul public, situat în Municipiul Săcele, str. Mihai Eminescu - iniţiator  

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4;  

16. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilului 

înscris în CF nr. 113714 Săcele,  situat în Municipiul Săcele, Piața Libertății nr. 24 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind actualizarea de date de carte funciară pentru  imobilul înscris în CF nr. 108170 

Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind actualizarea de date de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 118598 

Săcele  în suprafață de 1458 mp - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

19. Diverse. 

- Informare privind activitatea grupului de lucru constituit la nivelul UAT Săcele în vederea identificării 

așezărilor informale și luării în evidență a acestora, stabilirea situațiilor persoanelor și imobilelor 

cuprinse în acestea, precum și pentru stabilirea măsurilor de intervenție pentru îmbunătățirea condițiilor 

de locuit și asigurarea unor condiții decente de viață pentru persoanele vulnerabile; 

- Informare  - sesizare USR cu privire la circulația pietonală pe B-dul George Moroianu nr. 32; 

- Informare  - solicitare drept de trecere  str. Ghe. Doja nr. 10C. 
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La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                  - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                  - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                  -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect - Șef 

                  - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

         - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  Ordonanțare C.F.P.P. 

         - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

          - d-na Pîrvu Nicoleta – Șef Servicul Asistență Socială 

- d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

- d-l Matei Ion – șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, Policlinică 

                   - d-na Vaida Marcela – consilier Biroul Investiții 

- d-l Ovidiu Jinga – insp. Biroul Investiții 

- d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional în Municipiul Săcele 

- d-l Iacob Mădălin – inspector Biroul Cultură Tineret Sport Turism 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-na Pîrvan Rodica – Manager Spitalul Municipal Săcele 

                   - d-l Sterpu Ciprian – consilier județean 

                   - d-l Pătrașcu Andrei – Președinte USR Filiala Săcele 

 

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  ing. Medianu Gheorghe. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă, anunță că se transmite live, menționând că prin 

prezența în sala de ședințe se exprimă, implicit, consimțământul de a fi filmați și dă cuvântul d-nei Secretar 

General pentru a face apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că 

sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție.   

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

          19. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Programul Național de 

Redresare și Reziliență, în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, 

componenta 5 - Valul renovării, axa 2 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri 

publice, operaţiunea B.2: Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice și a proiectului 

,,Reabilitare și modernizare a clădirii Bibliotecii Municipiului Săcele”  din B-dul George Moroianu nr. 110 - 

inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

        D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) și 

ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru). 

         D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele 

din data de 28 iulie 2022.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu se mai impun discuții în plen, întrucât s-a discutat în ședința pe 

comisii de specialitate.  

D-na Acăroaie Elena spune că s-au ascultat înregistrările, dar imediat după interpelările consemnate ale  

d-lui consilier local Popa Marius Cristian s-a cuvântul d-lui Hermenean Sorin pentru a oferi explicații și nu 

există alte observații neconsemnate ale d-lui consilier local. 

     D-l Președinte ia cuvântul și anunță că, în conformitate cu prevederile Regulamentului de organizare și 

Funcționare al Consiliului Local,  ,,președintele de ședință are dreptul să limiteze durata luărilor de cuvânt, în 
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funcţie de obiectul dezbaterii. În acest scop el poate propune consiliului local spre aprobare timpul alocat 

fiecărui vorbitor, precum şi timpul total de dezbatere a proiectului”, sens în care, cu privire la timpul alocat 

fiecărui vorbitor, propune un interval de 3 minute. 

     D-l Paraipan George Horațiu propune ca timpul alocat fiecărui vorbitor să fie de 10 minute.  

     D-na Popescu Gabriela  propune 5 minute.    

     D-l Viceprimar întreabă dacă propunerea se referă doar la ședința de astăzi. 

     D-na Secretar General confirmă că propunerea este aplicabilă doar ședinței de astăzi. 

       D-l Președinte supune la vot propunerea ca intervalul de timp alocat fiecărui vorbitor să fie de 3 minute și se 

aprobă cu 10 voturi pentru, 9 voturi împotrivă  (d-l Florescu Marius, d-l Popa Marius Cristian, d-l Paraipan 

George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-na Popescu Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l 

Costea Cătălin Ionuț și d-l Gîndac Nicolae nu participă la vot).  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  273. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  274. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind acordarea unor compensaţii elevilor din învăţământul gimnazial şi liceal din  Municipiul Săcele care sunt 

premianţi la finele anului şcolar 2021 – 2022. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  275. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul 

„Reabilitare pod pe DN 1A Km 182+797”. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 276. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre privind aprobarea achiziționării de către Spitalul Municipal Săcele  a serviciilor de consultanță, 

asistență juridică și/sau reprezentare în justitie, având ca obiect încheierea contractului colectiv de muncă la 

nivelul unității spitalicești.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru, 2 abțineri (d-l Popa Marius Cristian 

și d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 277. 

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că a solicitat discuții în plen. 

D-l Tóth Sándor – președintele comisiei - spune că s-au solicitat discuții în plen, doar că prezentul punct de 

pe ordinea de zi nu făcea obiectul comisiei de specialitate nr. 2. 

D-l Paraipan George Horațiu spune că este oportun să aibă discuții la fiecare punct de pe ordinea de zi, 

întrucât nu se știe ce s-a discutat în celelalte comisii. 
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D-l  Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că în ședința pe comisii de specialitate s-a discutat cu privire 

la oportunitatea acestor contracte, întrucât la există jurist la Spital, nu este o speță de mare amploare și se pune 

întrebarea de ce se plătește acel jurist și solicită o explicație în acest sens, chiar dacă s-a votat deja.   

D-l Primar spune că trebuie respectat Regulamentul de organizare și funcționare al Consiliului Local. 

D-na Secretar General ia cuvântul și face precizarea că la acest punct de pe ordinea de zi trebuia să ofere 

explicații d-na manager care încă nu a ajuns, nefiind în măsură să dea altcineva explicații cu privire la ce se vrea 

acolo, iar în ceea ce privește aspectele legate de banii cu care este remunerat juristul, aceștia nu sunt de la 

bugetul local, reiterând faptul că explicațiile pot fi obținute doar de la conducerea Spitalului. 

D-l Popa Marius Cristian spune că aceasta este părerea dumneaei, dar raportul de specialittae și motivările 

nu sunt făcute de spital. 

D-na Secretar General spune că sunt făcute de aparatul de specialitate în baza materialului care s-a primit în 

acest sens.  

         D-l Popa Marius Cristian spune că asta înseamnă că se cunoaște speța, dar nu se pot da explicații. 

         D-na Secretar General spune că nu are cunoștințe dacă juristul de la Spital poate să îndeplinească toată 

procedura în ce privește contractul colectiv de muncă. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru a face parte din 

Comisia de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului pentru ocuparea funcțiilor de directori/directori 

adjunct din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din Municipiul Săcele și a unui membru supleant al 

acestuia.   

        D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și solicită o pauză de consultări, care se acordă. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Președinte anunță că votul este secret. 

       Se dă citire votului secret, respectiv: d-na Voicescu Nicoleta Teonia: 10 voturi  pentru,  0  împotrivă, d-l 

Géczi Gellért:  10 voturi  pentru,  0  împotrivă (d-l Florescu Marius, d-l Popa Marius Cristian, d-l Paraipan 

George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-na Popescu Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l 

Costea Cătălin Ionuț și d-l Gîndac Nicolae nu participă la vot). H.C.L. nr. 278. 

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului Local de Măsuri privind incluziunea cetățenilor români aparținând minorității rome 

din Municipiul Săcele pentru perioada 2022-2027. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 279. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind darea în administrare către Regia Publică Locală a Pădurilor Săcele  R.A. a imobilului-teren, în suprafață 

de 1210 mp,  înscris în CF nr. 117103 Săcele, proprietatea Municipiului Săcele, domeniul public. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 1 abținere și discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că, așa cum s-a discutat și în cadrul ședinței pe comisii de specialitate, 

personal consideră, cu argumente, că acest teren este impropriu pentru construcția unui sediu al unei instituții 

aflate în subordinea Consiliului Local, de o asemenea amploare, nici ca formă a terenului, nici ca suprafață, 

menționând că suntem ultima unitate administrativ teritorială din județ care nu și-a constituit un sediu pentru 

Regia Pădurilor, față de acestea adaugându-se și faptul că e nevoie de magazie de pesticide, iar în apropiere la 50 

m nu trebuie să fie imobile construcții, motiv pentru care se abține, reiterând că este cea mai proastă alegere în 

acest sens, existând și alte opțiuni.  



 6 

     D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, așa cum se știe, există o hotărâre de consiliu local prin care s-a 

dat acea suprafață de teren în administrarea RPLP Săcele R.A. , fiind o dezmembrare în acest sens.  

     D-l Popa Marius Cristian spune că știe acest lucru, dar și atunci a avut aceeași opinie. 

     D-na Secretar General spune că d-l director Hermenean nu a adus nici un contraargument cu privire la această 

locație. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că acesta trebuie să se ralieze la ceea ce decide d-l Primar. 

     D-na Secretar General spune că lucrurile nu stau așa.  

     D-l Primar spune că se fac anumite afirmații fără suport, astfel dumnealui specifică faptul că, inițial, s-a dorit 

să se construiască acest sediu pe str. Morii, sens în care a fost inițiat și un PUZ în acea zonă, unde era tot un 

teren de 1000 metri, rămășită din cei 12 mii metri unde era cantonul de la Regia Pădurii Săcele, iar prin acel 

PUZ care se dorea să se facă se acopereau și niște construcții ilegale care există și acum, menționând că faptul că 

nu s-a reușit să se realizeze acel PUZ pe str. Morii care să includă și proprietatea d-lui consilier Popa Marius 

Cristian nu este culpa dumnealui și s-a găsit acestă soluție agreată pentru a se edifica sediul. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că d-l Primar emite afirmații mincinoase, specificând că acel PUZ s-a inițiat 

în anul 2011 când nu era acolo nici o construcție legală sau ilegală, iar suprafața aferentă construcției sediului 

Ocolului era de 1000 metri, dar curtea era pe două numere topografice de 2000 metri, astfel s-a mințit prin 

omisiune.    

     D-l Viceprimar spune că de discuția de mai sus a auzit-o și dumnealui la un moment dat și îl întreabă pe d-l 

consilier local Popa cum consideră că sunt condițiile în care își desfășoară activitatea cei de la RPLP Săcele R.A. 

la acest moment, dacă acestea sunt sau nu proprii. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că acestea sunt improprii, ultimele din județ. 

     D-l Viceprimar spune că, date fiind aceste considerente, în această situație se încearcă găsirea unei soluții, 

care poate nu este perfectă, dar este una acceptabilă, în condițiile date, în ceea ce privește terenul și consideră că 

acolo se poate face construcția în așa fel încât să deservească în condițiii mai mult decât decente activitatea celor 

de la Regie.   

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă 16 voturi pentru, 3 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, d-l 

Paraipan George Horațiu și d-l Costea Cătălin Ionuț). H.C.L. nr. 280. 

      D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind privind transmiterea, fără plată, în proprietatea Bisericii Ortodoxe Române Cernatu, a imobilului înscris 

în CF nr. 107055 Săcele, nr.topografic 7010/3/4, categoria de folosință curți-construcții, în suprafață de 3078 

mp, aflat în domeniul privat al Municipiului Săcele. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 281. 

       D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind transmiterea, fără plată, în proprietatea  Bisericii Ortodoxe Nașterea Sf. Ioan Botezătoru, a 

imobilului înscris în CF nr. 107054 Săcele - nr.topografic 7010/3/3, categoria de folosință curți-construcții,  în 

suprafață de 1134 mp, aflat în domeniul privat al Municipiului Săcele.  

D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 282. 

       D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea demarării procedurilor în vederea cumpărării prin negociere directă de către  

Municipiul Săcele a  imobilelor înscrise în CF nr. 115894 Săcele, în suprafață de 476 mp și CF nr. 110025 

Săcele, în suprafață de 224 mp, situate în zona Str. Viitorului, în scopul amenajării unui spațiu de recreere pentru 

persoanele vârstnice. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     D-l Președinte anunță că votul este secret. 

     Se dă citire votului secret, respectiv: d-l Crețu Valentin - consilier local – președinte: 17  voturi pentru, 2 

împotrivă, d-l Géczi Gellért - consilier local -  membru: 15 voturi pentru, 3 împotrivă, 1 vot nul, d-l Florescu 

Marius - consilier local - membru: 18 voturi pentru, 1 împotrivă, d-l Muscă Nicușor-Sebastian - Șef Biroul 

Juridic - membru: 16 voturi pentru, 3 împotrivă, d-l Brânzea Ovidiu - Șef Serviciul FFRAC - membru: 19 voturi                                        

pentru, 0 împotrivă, d-na Filofie Ioana - Mihaela - secretar al comisiei care nu este și membru                                

al acesteia: 19 voturi   pentru,   0  împotrivă.  H.C.L.  nr. 283. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind modificarea art. 2 al  HCL nr. 215/26.08.2021 privind actualizarea datelor de carte funciară 

 pentru imobilul cu nr.top 1174/2, 1175/2, înscris în CF nr. 112625 Săcele.  

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 284. 

        D-l Președinte propune să se treacă  la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordul de principiu în vederea vânzării terenului  înscris în  CF nr. 113310, în suprafață de 

15.800 mp, proprietar Municipiul Săcele, domeniul privat și a terenului înscris în CF nr. 113373 Săcele, 

categoria de folosință arabil, în suprafață de 25.000 mp, proprietar Municipiul Săcele, domeniul privat. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții în plen, 3 voturi pentru, 2 voturi împotrivă 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 vot împotrivă, 1 abținere, cu discuții în plen 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil, 3 voturi pentru, 2 abțineri.  

        D-l Popa Marius Cristian întreabă, referitor la acest punct, cum se poate să se dea avizul de vânzare pentru 

un teren arabil, când acesta este cu sarcini, de fapt nu este arabil, este teren neproductiv actualmente, pe acest 

teren fiind depozitate cel puțin 6000-7000 mc de balast, sens în care a fost sesizat și d-l Primar, acesta zicând că 

va lua măsuri. 

       D-l Primar spune că s-au luat măsuri, în sensul în care până la finalul anului, cel care a depozitat va ridica 

materialele.  

         D-l Popa Marius Cristian  întreabă cum să voteze acum pentru un teren cu sarcină. 

         D-na Secretar General ia cuvântul și spune că este un acord de principiu. 

         D-l Popa Marius Cristian  spune că, în principiu, nu se poate discuta despre un teren arabil, când nu mai 

este arabil și nu numai faptul că trebuie luat balastul de acolo, ci trebuie adus la starea inițială, pentru  a discuta, 

de principiu, de vânzarea unui teren arabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 8 voturi împotrivă,  (d-l Florescu 

Marius, d-l Popa Marius Cristian, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Paniti Izabella, d-na Balint Tunde Sara, d-l 

Costea Cătălin Ionuț, d-na Popescu Gabriela și d-l Gîndac Nicolae) și 1 abținere (d-na Stoica Gabriela). H.C.L. 

nr. 285. 

D-l Paraipan George Horațiu întreabă  dacă proiectul de hotărâre  a trecut. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că este vorba doar despre un acord de principiu, nu despre o 

înstrăinare care să necesite un cvorum de 2/3. 

 D-l Paraipan George Horațiu solicită ca d-na Secretar General să dea citire articolului care stipulează ce 

cvorum este necesar. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că este vorba despre art. 139 alin. (2). 

        D-na Secretar General spune că articolul la care face referire d-l consilier local Popa Marius Cristian se 

referă la înstrăinare sau dobândire. 

       D-l Paraipan George Horațiu reiterează solicitarea de a se da citire articolului respectiv. 

       D-na Secretar General dă citire art. 139 alin. (2) din Codul administrativ, respectiv ,,Prin excepţie de la 

prevederile alin. (1), hotărârile privind dobândirea sau înstrăinarea dreptului de proprietate în cazul bunurilor 

imobile se adoptă de consiliul local cu majoritatea calificată definită la art. 5 lit. dd), de două treimi din numărul 



 8 

consilierilor locali în funcţie”, menționând că în cazul de față nu este vorba despre întrăinare sau dobândire, ci 

despre un acord de principiu. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că este un acord de principiu pentru o întrăinare.  

        D-na Secretar General spune că dacă va fi să se facă înstrăinarea, se vine în Consiliul Local cu un raport de 

evaluare în acest sens. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că va ataca această hotărâre în contenciosul administrativ.  

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea alipirii imobilului înscris în CF nr. 107470 Săcele cu  imobilul înscris în  CF nr. 114315  

Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 286. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren înscris în CF nr. 118713 Săcele, în suprafață de 1231 

mp, domeniul public, situat în Municipiul Săcele, str. Mihai Eminescu.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 287. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 113714 

Săcele,  situat în Municipiul Săcele, Piața Libertății nr. 24. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 288. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea de date de carte funciară pentru  imobilul înscris în CF nr. 108170 Săcele. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 289. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea de date de carte funciară pentru imobilul înscris în CF nr. 118598 Săcele  în 

suprafață de 1458 mp. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 290. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Programul Național de Redresare și Reziliență, în 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, componenta 5 - Valul renovării, 

axa 2 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri publice, operaţiunea B.2: Renovarea 
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energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice și a proiectului ,,Reabilitare și modernizare a clădirii 

Bibliotecii Municipiului Săcele”  din B-dul George Moroianu nr. 110. 

      D-l Matei Ion ia cuvântul și spune că prin H.C.L. nr. 163/21.04.2022 a fost aprobat acest proiect, a fost 

depus pe platforma Ministerului Dezvoltării și în urma evaluării s-au solicitat clarificări, iar ca urmare a acestora 

s-a oferit posibilitatea de a încadra acest obiectiv de la renovare energetică moderată la aprofundată, sens în care 

valoare proiectului nu mai este de 2.209.307,76 lei, ci crește la  2.510.577,00 lei, deci se obține o sumă mai mare 

pentru reabilitarea aprofundată a acestei clădiri. 

        D-l Paraipan George Horațiu întreabă în ce constă această reabilitare aprofundată. 

        D-l Matei Ion spune că reabilitarea prin acest program se referă strict la lucrările de renovare energetică, 

unde sunt lucrări de înlocuire acoperiș, înlocuire tâmplărie, lucrări de construcții care sunt aferente acestor tipuri 

lucrări de renovare energetică. 

         D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă se referă și la surse de căldură.  

         D-l Matei Ion spune că nu se referă și la acest aspect, menționând că ceea ce conține acest proiect sunt 

acele stații de energie electrică, nu sunt acceptate în proiect acele lucrări de structură mare, de tip dărâmare și 

reconstrucție a acestei clădiri, dar sunt lucrări care ajută la formarea unui trunchi financiar pe proiect și cu 

diferența poate să se vină de la bugetul local. 

D-l Paraipan George Horațiu spune că problema este consumul energetic. 

D-l Matei Ion spune că prin acest tip de reabilitare și inovare energetică trebuie să se îndeplinească 

reducerea consumului de energie termică spre 60%, față de data la care s-a efectuta auditul.  

        D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă este vorba și de beci. 

        D-l Matei Ion spune că se referă și la beci. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 291. 

        D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde sunt înscrise 3 informări și întreabă dacă sunt 

discuții în acest sens. 

        D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că dumneaei a solicitat acest raport, de care este ușor nemulțumită, 

nefiind, în esență un raport, ci este așa cum îi spune și titulara cu care este înscris pe ordinea de zi, o informare, 

din care a aflat că în decursul unui an și jumătate această comisie s-a întâlnit o singură dată, la constituire, în 

cadrul căreia s-au dezbătut etapele de lucru și atât, ori într-un raport ar trebui să se regăsească și ceva legat 

activitate, adică dacă Legea nr. 151/2019 în completarea Legii nr. 350/2001 stipulează niște obligații cu privire 

la așezările informale, ar dori să regăsească și în acest raport o serie de date ca să se vadă ce s-a lucrat, respectiv 

numărul de persoane care locuiesc în așezări informale, imobilele ocupate de acestea și tipologia așezărilor 

informale, chiar și date parțiale. Dumneaei mai spune că, în afară de faptul că s-a iniția PUZ-ul pentru Gîrcinul 

Mic și zona Pepinierei  nu văd alte demersuri pentru identificarea regimului juridic și economic al terenurilor, 

respectiv care este suprafața terenurilor, care sunt proprietarii, ce suprafață aparține municipalității și ce 

suprafață proprietarilor privați, ce măsuri s-au luat. Dumneaei mai spune că tot această lege stipulează că trebuie 

făcute acțiunile necesare pentru limitarea extinderii acestor tip de așezări, ori în ultimii 2 ani se pare că acest 

fenomen a căpătat amploare și se teme că până ajunge comisia se identifice așezările informale, datele nu mai 

sunt valabile.  

      D-l Președinte spune că se trece la cea de-a doua informare înscrisă pe ordinea de zi, respectiv la sesizare 

USR cu privire la circulația pietonală pe B-dul George Moroianu nr. 32. 

      D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și îl întreabă pe d-l Primar dacă nu este nimeni de la Primărie care să 

treacă pe bulevard cu o anumită regularitate care să vadă că este o gaură imensă acolo de luni întregi și dacă nu 

există un program de inspecție al străzilor. 

      D-l Primar spune că s-a luat legătura cu cei de la Romtelecom, actualmente Orange, s-a transmis și o adresă 

în acest sens, care au spus că în cel mai scurt timp vor remedia problema și întreabă dacă este vorba despre 

locația din spatele stației de autobuz, întrucât în solicitarea înscrisă pe ordinea de zi se făcea referire la o locație 

unde s-a reparat canalizarea căzută, deci s-a rezolvat. 

     D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și reiterează întrebarea cu privire la existența unei persoane din primărie 

care să treacă pe străzi, la un anumit interval și să facă un raport în acest sens.  

      D-l Gâdea Sorin spune că acest cămin a fost acoperit la nivelul carosabilului, Romtelecom, actualmente 

Orange, are în desfășurare o lucrare de eliminare a tuturor cablurilor aeriene din Municipiul Săcele, sens în care 
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au trebuit să-și reabiliteze o conductă de fibră optică, iar la momentul în care au verificat acest lucru s-a 

descoperit acest canal, personal a luat legătura a doua zi cu șeful de lucrări, care i-a adus la cunoștință că până 

marți, săptămâna viitoare, va fi înlocuit capacul cu unul nou și se va readuce la starea inițială. 

      D-l Președinte spune că se trece la cea de-a treia  informare înscrisă pe ordinea de zi, respectiv solicitare 

drept de trecere  str. Ghe. Doja nr. 10C. 

      D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că, personal ar solicita domnului Primar să inițieze un proiect 

de hotărâre în acest sens.  

      D-na Secretar General spune că după solicitarea de drept de trecere d-l Rugacs Mihai a făcut solicitare pentru 

cumpărarea întregii suprafețe de teren, ori acum trebuie să ne lămurim asupra a ceea ce dorește de fapt. 

      D-l Primar spune că d-l consilier local nu este la curent cu ultima solicitare. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că nu are nici o legătura faptul că a cerut cumpărarea cu faptul că momentan 

are un drept de trecere extratabular și dumnealui dorește să fie tabular.  

      D-l Primar spune că acel imobil este proprietatea Municipiului Săcele și va fi scos la vânzare, iar dacă d-l 

Rugacs sau altcineva dorește să o facă, trebuie să participe la licitație. 

     D-l Popa Marius Cristian întreabă ce se întâmplă dacă la licitație se prezintă o terță persoană și cumpără 

imobilul fără ca pe imobil să fie o servitute de trecere pentru locatarul din spate.  

     D-l Primar spune că nu există nici o servitute de trecere, dacă se dorea acest lucru se făcea cu ani în urmă și 

menționează că au mai fost identificate ceva rămășițe prin vânzarea cărora se dorește aducerea de bani la bugetul 

local, dar unii se împotrivesc cu ardoare. 

     D-na Secretar General spune că dorește să facă o completare cu privire la proiectul de hotărâre care se referea 

la terenul de pe str. George Moroianu nr. 310 unde d-na consilier local Stoica a afirmat că persoana respectivă 

plătește impozit pe teren – 416 mp, ori acolo persoana respectivă a avut un contract de concesiune din anul 2001, 

iar în 2005 a solicitat renunțarea la acel contract de concesiune, sens în care avem și cartea funciară desfășurată 

unde sunt consemnate aceste aspecte, iar contractul s-a reziliat, terenul aparținând Municipiului Săcele, 

domeniul privat, faptul că le-a rămas și l-a folosit neînsemnând că sunt proprietari. 

     D-na Stoica Gabriela spune că nu a afirmat că sunt proprietari, ci doar că se plătește impozit. 

     D-na Secretar General spune că s-a plătit impozit pentru că l-au folosit atâția ani, doar că s-a reziliat 

contractul și nimeni nu le-a pus în vedere să-l și elibereze. 

      D-l Primar spune că li s-a pus acum în vedere acest lucru. 

      D-l Viceprimar ia cuvântul și spune, referitor la solicitarea formulată de către persoanele de pe str. Gheorghe 

Doja nr. 10C, că a studiat materialele și într-adevăr acolo în acea schiță care este prezentată în documentație, 

care este veche, se pare că ar fi un drum, care vine din două părți, de pe str. Ghe. Doja și există un drum și 

dinspre str. Stadionului, actualmente str. Dr. Kiss Bella și având în vedere că în extrasul de carte funciară nu 

există geometria terenului studiat, adică nu există ridicare în stereo 70, întrebarea este cum se face acest drum.  

      D-l Popa Marius Cristian spune că d-l Viceprimar este membru al executivului și nu ar trebui să vină cu 

astfel de întrebări.  

     D-l Viceprimar spune că era o întrebare retorică.  

      D-na Stoica Gabriela spune că a transmis colegilor consilieri un e-mail cu privire la o propunere despre care 

s-a mai discutat, referitor la acel trusou pentru nou-născuți, sens în care ar dori să-i dea cuvântul d-lui Pătrașcu.  

      D-na Secretar General ia cuvântul și spune că există o solicitare în acest sens încă din 2019, dar ar dori să 

facă câteva precizări cu privire la această propunere care vine din partea d-lui Pătrașcu, respectiv art. 38 din 

Ordinul nr. 25/2021, coroborat cu art. 247 din ordonanța nr. 57/2019 – Codul Administrativ și cu art. 46 alin. (2) 

din Regulamentul de Organizare și Funcționare al Consiliului Local privind inițiativa cetățenească, din care dă 

citire și care stipulează că:  ,,(1) Cetăţenii pot propune consiliilor locale pe a căror rază teritorială domiciliază, 

spre dezbatere şi adoptare, proiecte de hotărâri. 

             (2)  Promovarea unui proiect de hotărâre se poate face de unul sau de mai mulţi cetăţeni cu drept de vot, 

dacă acesta este susţinut prin semnături de cel puţin 5% din populaţia cu drept de vot înscrisă în Registrul 

electoral cu domiciliul sau reşedinţa în unitatea administrativ-teritorială.” 

       D-na Secretar General mai spune că această propunere a fost primită în cursul zilei de astăzi, documentele 

transmise se vor analiza, se vor face toți pașii procedurali, ce se îndeplinește și ce nu și menționează că nu se 
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putea înscrie pe ordinea de zi a ședinței de astăzi un proiect de hotărâre în acest sens, legislația stipulează că 

dacă sunt compliniți pașii procedurali, proiectul trebuie adus în dezbatere publică și specifică faptul că mai 

există o solicitare cu același obiect din anul 2019, din partea consilierilor PSD care a rămas în așteptare și 

reiterează că se vor analiza documentele depuse, inclusiv o analiză din punct de vedere economic.  

     D-l Viceprimar spune că materialul s-a primit și consideră că ar trebui să se facă o analiză asupra impactului 

bugetar. 

      D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că acesta este motivul pentru care propunerea a fost amânată și în anul 

2019.  

      D-l Crețu Valentin spune că pentru acest trusou pentru nou născuți este și o propunere inițiată în luna iulie de 

către Ministerul Familiei și ar trebui să se aștepte să se vadă ce rezultă și de acolo pentru autoritățile locale, 

întrucât vizează fonduri europene, care ar putea degreva bugetul local. 

      D-l Președinte dă cuvântul d-lui Pătrașcu menșionând că timpul prestabilit pentru alocuțiune de 3 minute. 

      D-l Pătrașcu ia cuvântul și spune că, întrucât nu poate să discute despre acest proiect important pentru care 

avea argumente, respectiv trusoul pentru nou născuți, ar dori să aducă în discuție un alt subiect, de interes local, 

care a fost semnalat și pe rețele de socializare, întrucât există o problemă destul de gravă la nivelul întregii 

localități, dar cu preponderență pe B-dul Brașovului între nr. 1-19, unde, recent, era să accidenteze o mamă, care 

din cauza mașinilor parcate pe trotuar a fost nevoită să circule pe carosabil și se vine și cu o propunere, sens în 

care diseminează și un material în format letric consilierilor locali, care este un draft de 3 soluții: Poliția Locală 

să intervină, Poliția Națională să ia măsuri sau a treia soluție care a fost expusă și d-lui Gâdea care a menționat 

că nu se poate aplica, montarea de bolarzi. Dumnealui spune că se vine cu propuneri de rezolvare a problemei, la 

fel cum s-a încercat și cu primul punct, specificând că există o problemă cu natalitatea și cu sporul natal la 

nivelul întregii Uniuni Europene, iar astfel de proiecte au o rată mare de succes și oferă și niște date statistice cu 

privire la natalitate. 

      D-na Secretar General spune că nu s-a afirmat că proiectul nu este oportun, ci doar că trebuie analizate 

documentele și  că nu s-a putut veni astăzi cu un astfel de proiect de hotărâre, întrucât acesta trebuie supus 

dezbaterii publice, prin postare pe pagina de web oficială a instituției. 

      D-l Pătrașcu spune că nu ei sunt cei care l-au propus, dumnealor îl susțin, dar d-na consilier local Stoica vine 

cu inițiativa. 

     D-na Secretar General spune că d-na consilier local Stoica nu a precizat acest lucru, doar a transmis 

materialele mai departe. 

     D-l Pătrașcu spune că dacă ar ajuta, dânșii pot renunța și altcineva să preia inițiativa. 

     D-na Secretar General reiterează faptul că mai există o inițiativă în acest sens din anul 2019. 

     D-na Niță Cristina, din partea societății civile, ia cuvântul și spune că dorește să expună o situație cu privire 

la facturile de utilități aferente blocului de locuințe ANL din Cart. Electroprecizia, astfel înainte de a se prezenta 

aici a solicitat în nenumărate rânduri să i se pună la dispoziție copia contractelor încheiate de Primărie cu 

furnizorii de utilități, facturile pe care le primește Primăria cu privire la utilitățile de la blocurile ANL și 

modalitățile de calcul și consideră că fiecare locatar are acest drept de a fi informat și de a verifica dacă sumele 

pe care trebuie să le achite se potrivesc cu fiecare loc de consum în parte, mai ales în contextul actual al 

creșterilor prețurilor pe acest segment. 

     D-l Matei Ion spune că, așa cum li s-a prezentat de fiecare dată acest punct de vedere care a fost solicitat pe  

speța în cauză,  a fost unul pertinent, li s-a comunicat că acesta este tariful încheiat de Primăria Săcele pentru gaz 

metan și energie electrică încheiat în contractul din luna decembrie, care este plafonat de Statul Român la o 

valoare pentru instituții publice și la acea valoare li se  calculează acele cheltuieli de întreținere, în care sunt 

incluse cheltuieli  care se împart pe suprafață, care se împart pe aparate de măsură și cheltuieli care se împart pe 

numărul de persoane, deci fiecare își plătește ceea ce consumă în funcție de suprafață și numărul de persoane și 

face o paralelă între contractele individuale încheiate cu furnizorul pentru gazul de la bucătărie și contractele 

încheiate de Primărie, din care se constată că prețul este semnificativ mai mic. 

    D-na Niță spune că în acest caz dorește să vadă documentațție care să ateste aceste prețuri. 

    D-l Matei Ion spune că are această posibilitate de fiecare dată când merge la plata întreținerii, unde cel care 

efectuează încasările are un dosar care conține facturi, debite, facturi pe furnizori, mod de calcul, distribuție de 

cheltuieli și recapitulație, prin care se comunică faptul că facturile din luna respectivă sunt de un anumit 

cuantum, iar cheltuielile adunate pe capitole și pe rubrici se închid pe aceeași sumă. 

    D-na Niță spune că i-a cerut d-lui Poenaru Daniel de nenumărate ori, de fiecare dată când a achitat 

întreținerea, dar i s-a răspuns că nu are actele la dânsul, că trebuie să vină la Primărie în acest sens. 
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    D-l Matei Ion spune că nu există așa ceva, dosarul pe care d-l Poenaru face încasări și pe care îl poate aduce și 

acum conține toate documentele la care a făcut referire anterior.  

    D-na Niță spune că nu li s-au pus la dispoziție aceste documente. 

    D-l Matei Ion spune că nu există posibilitatea ca la avizier să fie afișată fiecare factură în parte. 

    D-na Secretar General ia cuvântul și face precizarea că d-na Niță a primit aceste facturi, a făcut o solicitate în 

acest sens pe Legea nr. 544/2001 și a primit o copie după facturi și dumneaei și d-l Pară.   

     D-l Matei Ion ia cuvântul și precizează că pe scara respectivă sunt 19 locatari, 19 familii în regim de chirie, 

iar pentru întreg acest sistem de a se avea control în ceea ce privește furnizarea căldurii, li s-a pus la dispoziție 

un aparat numit ,,termostat de ambient” și care poate fi mutat în orice locuință de acolo, faptul că se preferă ca 

acesta să stea  în apartamentul care este poate cel rece de pe scară este strict treaba locatarilor în cauză, depinde 

de ei cum își administrează partea acesta de consumuri, aici nu se face altceva decât să se împartă consumurile 

rezultate în urma funționării centralei pe persoane, pe operatori de consum și pe metri pătrați, dar nu Primăria 

fixează ce temperatură să aibă fiecare locatar în parte, unii dintre aceștia ridicând problema că este foarte cald și 

nu se poate lua decizia unde să stea aparatul, este vorba de administrarea care trebuie făcută strict de locatari.    

     D-na Niță spune că dumneaei a solicitat consumul total pentru a a-l împărți și a-și face personal un calcul. 

     D-l Matei Ion spune că acesta există pe lista de plată. 

     D-na Niță spune că vrea factura totală. 

     D-l Primar spune că acolo unii locatari au reclamat temperaturi de 280C, fiind siliți să stea cu geamurile 

deschise, ori dacă aceste temperaturi se doresc, acest lucru costă. 

     D-na Niță spune că este interesată de prețul final. 

     D-l Primar spune că va primi acest preț final de la d-l Matei Ion. 

     D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă nu se pot scana facturile și să fie transmise locatarilor scării 

respective. 

     D-na Secretar General reiterează faptul că aceste facturi i-au fost puse la dispoziție doamnei Niță. 

     D-l Pară Sorin spune că nu este o căldură așa excesivă cum spune d-l Primar, poate că la unii se înregistrează 

temperaturi mai ridicate, fiind vorba de izolarea și construirea acelui bloc, ori la parter și în zona de mansardă 

este foarte rece, în zona din mijloc este cald, acest lucru pe motiv că materialele de construcție folosite la acel 

bloc sunt de foarte proastă calitate, nu s-a pus suficient la izolarea blocului, urmând să ceară în acest sens și un 

certificat de calitate al acestui imobil. 

     D-l Paraipan George Horațiu spune că trebuie solicitată o auditare energetică. 

     D-l Pară Sorin spune că stă la parter, iar rampa pentru persoane cu dizabilități se macină, ducând toată 

mizeria în casă, menționând că a făcut cerere pentru această problemă și nu a primit nici un răspuns, că plătește 

liftul și nu poate ajunge în beci, pe lângă problemele multiple din acest bloc, menționând că iarna aceasta dorește 

să dea acel termostat pe care îl are la dânsul în apartament, chiar d-lui Matei, dar să i se asigure condiții 

adecvate. 

      D-l Matei Ion îl întreabă pe d-l Pară ce înțelege dumnealui prin condiții adecvate, întrucât normativele în 

vigoare stipulează că trebuie să se asigure un minim de 210C, menționând că subsolul acelui imobil este izolat 

termic, deci în apartamentul de la parter nu pot fi temperaturi mai mici decât la ceilalți locatari care locuiesc la 

etajele superioare, izolarea și ruperea termică se face la parter și nu se poate invoca că din această cauză are o 

temperatură mai mică. Dumnealui mai spune că d-l Pară nu poate ajunge la beci întrucât imobilul nu a fost 

construit cu lift care să deservească și beciul și așa cum i s-a mai comunicat, d-l Pară, ca persoană cu handicap 

are posibilitatea de a avea o persoană care să-l ajute. 

     D-l Pară Sorin spune că însoțitorul nu ține loc de lift, ci este acea persoană care te ajută să te îmbraci, să 

mănânci, iar dumnealui trebuie să aibă acces la beci. 

     D-l Viceprimar îl întreabă pe d-l Pară dacă are la acest moment un însoțitor.  

     D-l Pară Sorin spune că, în conformitate cu prevederile Legii nr. 448/2006 nu are nevoie de însoțitor. 

     D-l Viceprimar întreabă dacă totuși are unul la acest moment. 

     D-l Matei Ion spune că primește o indemnizație în acest sens. 

     D-l Pară Sorin spune că nu are însoțitor. 

     D-l Viceprimar îl întreabă dacă beneficiază de acea indemnizație. 

     D-l Pară Sorin spune că beneficiază de indemnizație și dorește să ridice problema persoanelor cu dizabilități 

care locuiesc la case, unde ploile lasă aluviuni, iar aceste persoane, dintre care pe mulți i-a ajutat să-și procure 

dispozitive de mers,  nu pot ieși din locuințe, aceștia semnalează situația, dar se rezolvă foarte târziu, ori aceste 

persoane nu reprezintă niciodată o prioritate. 
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     D-l Primar spune că, dacă la acest moment sunt persoane cu dizabilități care nu pot ieși din curte din cauza că 

strada este stricată să se aducă la cunoștință și se trimit cu celeritate utilaje în acest scop. 

     D-l Pară Sorin îi solicită d-lui Primar să prezinte o listă de priorități și ar dori ca, pe viitor, aceste cereri să fie 

tratate cu prioritate. 

     D-na Din Alexandra Elena spune că este reprezentant al firmei S.C. Tody&Emy Kron S.R.L. care în 

momentul de față are un punct de lucru pe str. 7 Scări nr. 2, iar în urma nenumăratelor acuzații, videoclipuri și 

tot felul de informații aduse în spațiul public, s-a considerat oportun să aducă câteva lămuriri, întrucât, din 

punctul dumneaei de vedere aceste informații diseminate erau foarte ușor de verificat, menționând că aceste 

acuze au venit din partea d-lui consilier local Popa, care a filmat, postat, i-a acuzat de nepotisme, șpăgi, de 

nedeținerea unei autorizații de construire sau de funcționare și ar dori să-i prezinte, deși în calitatea pe care o 

deține îi era foarte ușor să acceseze arhivele Primăriei, iar specific la acuzația de nepotism, dorește să sublinieze 

că au avut 3 respingeri de la Primăria Săcele în momentul în care au vrut să depună documentația pentru 

obținerea autorizației de construire. 

     D-l Popa Marius Cristian solicită detalii legate despre locația la care se referă.     

     D-na Din Alexandra Elena spune că este vorba despre prima locație înainte de barieră și prezintă pașii în 

vederea autorizării, astfel au obținând și întocmind toate documentațiile solicitate, pe care le-au depus la 

Primărie, dar fiind prima dată în această situație au avut stângăcii, nu au fost de prima dată în conformitate cu 

prevederile Legii nr. 50, dar după cele 3 respingeri au obținut autorizația de construire, cu care,  împreună cu 

toate avizele și documentațiile,  care au fost foarte multe, au obținut și autorizația de funcționare. 

    D-l Popa Marius Cristian întreabă din ce dată este autorizația de construire. 

    D-na Din Alexandra Elena spune că este din 20.12.2021, menționând că timp de 1 an au plătit chiria, care nu 

este o sumă modică și nu au putut funcționa nici măcar o zi pentru că nu erau în legalitate și nu au vrut să încalce 

legea,iar  în momentul în care au obținut această autorizație la sfârșitul anului 2021 s-au pregătit pentru 

activitatea pe care să o desfășoare în acest an și nu înțelege de ce d-l consilier local Popa îi acuză pe nedrept, 

acuzații nefondate, aduse în spațiu public, care provoacă un prejudiciu și ar fi fost oarecum de înțeles dacă 

veneau de la un simplu cetățean care nu avea nici o calitate în acestă Primărie, neavând  acces la anumite 

informații, dar d-l Popa care este consilier local putea foarte ușor să obțină aceste informații chiar și de pe site-ul 

instituției unde să găsesc autorizațiile de construire, certificatele de urbanism, menționând că pentru astfel de 

declarații care le-au cauzat prejudicii îl vor acționa în instanță.  

       D-l Popa Marius Cristian solicită drept la replică și spune că la primul punct de la diverse de la ședința de 

luna trecută i-a solicitat d-lui Primar să vadă care este problema, întrucât dumnealui nu a găsit decât un certificat 

de urbanism pentru amenajare parcare pe acel imobil, dar între timp au mai apărut încă vreo trei terase pe acolo, 

iar din punctul de vedere al turiștilor, întrucât dumnealui a postat pe rețeaua de socializare clipuri filmate de 

turiști, sunt filmări făcute de Claudiu Loghin, reporter la Antena 1, iar  dumnealui a distribuit postările dânsului 

și nu a adus alte acuze. 

      D-na Din Alexandra Elena spune că a afirmat că nu au autorizație de construire/funcționare. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că a spus că nu știe de vreo autorizație și că turiștilor nu li se pare normal ca 

muzica să urle în atmosfera liniștită de acolo.  

      D-l Președinte dă cuvântul d-nilor și d-nelor consilieri locali pentru interpelări. 

      D-l Viceprimar spune că are 2 intervenții, astfel referitor la punctul nr. 13 pentru a nu se lăsa loc de alte 

interpretări, s-au purtat discuții cu privire la acest punct în ședința pe comisii de specialitate cu privire la acest 

acord de principiu, care nu este, din punctul dumnealor de vedere vânzarea efectivă a terenului, urmând să avem 

un raport de evaluare, după care se va decide pe cale de consecință, specificând că a purtat o discuție și cu d-l 

Primar cu privire la considerentele care au stat la baza inițierii acestui proiect de hotărâre, cu privire la 

necesitatea extinderii rampei de gunoi, la situația actuală, referitor la ce se întâmplă și cu CMID (Centrul de 

Management Integrat al Deșeurilor), unde nu se întâmplă nimic de mai mult de 10 ani și probabil nici nu se va 

întâmpla, poziția dumnealor fiind că la ora actuală este oportun acest acord de principiu.  

     Dumnealui mai spune că în anul 2019 a avut deosebita onoare de a participa la ședința de constituire a 

Consiliului Local de la Kisújszállás și acolo a văzut sistemul audio implementat în vederea desfășurării 

ședințelor de consiliu local, unde  poate se va ajunge  în timpul vizitei planificate acolo, menționând că fiecare 

consilier local are câte un microfon, iar luările de cuvânt sunt limitate de către un regulament și de către sistem, 

iar ședințele sunt înregistrate pe suport audio care reprezintă automat și procesul verbal al ședinței, fiecare 

consilier are un drept la o interpelare și eventual și la un drept la replică, limitat de către sistem, specificând că 

sistemul există și la noi în țară, este implementat la mai multe primării din țară și că va veni cu propunerea ca 

anul viitor să se aloce și o sumă de bani în acest sens. 
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     D-l Popa Marius Cristian întreabă de ce nu se face acest lucru la următoarea rectificare bugetară. 

      D-na Secretar General spune că i-a prezentat o astfel de propunere d-lui Viceprimar, menționând că există și 

două oferte în acest sens.   

      D-l  Jónás András spune că la Spitalul Municipal, în dreapta este o barieră metalică care acum este ridicată la 

verticală, iar dacă, din rea-voință cineva lasă acea barieră se vor rupe acele fire care trec pe acolo și sugerează să 

se demonteze acea barieră care nu se mai folosește. O altă solicitare ar fi ca în parcul din Cart. Ștefan cel Mare, 

în drepta, spre Sala de sport, sunt două tuia, care din cauza creșterii în înălțime s-au lăsat și ar sugera să fie tăiate 

sau legate pentru a avea un aspect adecvat. Totodată, mai spune că ar mai fi o problemă cu privire la comisia de 

ANL, dar îl lasă pe d-l consilier local Munteanu – președintele comisiei să prezinte speța.  

     D-na Manager al Spitalului Municipal Săcele ia cuvântul și spune că până la sfârșitul lunii septembrie se va 

schimba bariera de la intrare. 

      D-l Jónás András  spune că nu este vorba de bariera de la intrare, ci de cea din dreapta.  

      D-na Manager spune că se va interveni și asupra barierei de la drum. 

      D-na Balint Tunde Sara ia cuvântul și îl întreabă pe d-l Primar dacă ar putea să ajute grădinița la care 

activează profesional în vederea achiziționării de pachete de caiete speciale pentru copii, întrucât părinții nu 

suportă cheltuielile acestea, astfel ar fi 48 de copii, iar valoare ar fi de minim 30 lei/copil. 

      D-l Primar spune că trebuie vorbit să se vadă care este situația și cu celelalte grădinițe și ce sumă implică. 

      D-l Gîndac Nicolae spune că situația de pe str. Lămîiței este dezastruoasă, așa cum i-a comunicat și d-lui 

Gâdea Sorin. 

      D-l Gâdea Sorin spune că i-a dat și răspunsul, respectiv faptul că pe strada menționată se va interveni atunci 

când nu va mai fi atacată persoana care merge cu utilajul.    

      D-l Gîndac Nicolae spune că s-a interesat personal și cei de acolo au spus că acesta nu-și face treaba adecvat 

și mai spune că pe str. Amurgului, în urma ploilor recente, a ieșit iar mizeria de la canalul de lângă școală.  

      D-l Florescu Marius spune că trebuie să se facă mai multă curățenie pe mijloacele de transport în comun, 

întrucât a fost recent și este foarte murdar, este un miros puternic, mai ales la orele de vârf.                                                 

      D-na Voicescu Nicoleta-Teonia îl  întreabă pe d-l consilier local ce înțelege prin ,,murdar”, deoarece și 

dumneaei circulă cu mijloacele de transport în comun. 

      D-l Florescu Marius spune că este vorba de miros, dar și de autobuzul în sine. 

      D-na Voicescu Nicoleta-Teonia spune că mizerie, în sensul de hârtie, ceva de adunat de pe jos, nu a văzut, 

iar mirosul este specific călătorilor. 

      D-l Florescu Marius spune că este vizbil care sunt autobuzele de Săcele, întrucât sunt pline de praf. 

      D-l Costea Cătălin-Ionuț spune că revine cu problema pe str. Viitorului nr. 40 legată de canalizare, pe care 

adus-o în atenția d-lui Primar în urmă cu 2 ani, iar acesta a spus că o sa aibă în vedere acest lucru, dar se 

întâmplă  din ce în ce mai des, canale rămân pline, poate se găsește o soluție să se scoată apa din ele. 

    D-l Primar întreabă dacă este vorba de canalizarea pluvială. 

    D-na Costea Cătălin Ionuț confirmă că este vorba de canalizarea pluvială de pe str. Viitorului nr. 40, bl. 18.       

    D-l Primar îl întreabă pe d-l consilier local când  a fost acolo, la ultima ploaie. 

    D-l Gâdea Sorin spune că se poate merge acolo să se vadă dacă acum canalele sunt pline. 

    D-na Costea Cătălin Ionuț spune că au fost câteva zile în care au rămas pline. 

    D-l Primar spune că la mari cantități de apă aceasta nu se absoarbe instantaneu, dar în urmă cu 2 zile, seara a 

fost acolo după ploaie, care a început la ora 7:00 și s-a încheiat la ora 8:00 și durat un sfert de oră până când apa 

s-a retras și apa era de maxim 12 cm. 

      D-na Costea Cătălin Ionuț spune că se plătesc parcările, iar mașinile stau în apă. 

      D-l Mangale Bogdan spune că s-a intervenit de fiecare dată. 

      D-na Costea Cătălin Ionuț spune că nu a afirmat că nu s-a intervenit. 

      D-l Gâdea Sorin spune că toată apa pluvială de la terenul de rugby în jos și de la bl. 40 se descarcă în 4 

colectoare care sunt în pământ, iar la cantități mari de apă, drenurile nu pot absorbi toată cantitatea de apă, dar 

acesta este singura soluție, deoarece nu a fost niciodată canalizare pluvială, a fost în menajeră, ori canalizarea 

pluvială a rămas la noi, iar cea menajeră a trecut la Compania Apa, dar nu crede că există apă în acele cămine, 

există la ploaie și există o cantitate de apă în parcare, dar nu se poate constesta că se face curățenie în regim de 

urgență. 

      D-na Popescu Gabriela spune că se întâmpină mari probleme pe drumurile din zona înaltă a municipiului, 

unde intervin și cetățenii pentru a da pietrișul de pe străzi. 

      D-l Paraipan George Horațiu spune că are 3 puncte, respectiv prima întrebare este dacă anul acesta se vor 

onora toate cererile pentru lemne. 
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       D-l Primar spune că așa se speră, dar livrarea de lemne nu a mers foarte bine pentru că foarte greu s-au 

încheiat contractele de prestări servicii cu operatorii pentru a tăia materialul lemnos, a se livra la drum auto și a 

se transporta la depozit, dar se dorește ca toate cele 1200 de cereri să fie livrate anul acesta. 

      D-l Paraipan George Horațiu spune că prin cererea nr. 66966/23.08.2021 s-a solicitat tunderea salciei din 

Cart. Ștefan cel Mare și întreabă dacă se poate rezolva cu această salcie, întrucât a înțeles că trec niște fire de 

curent pe acolo.  

     D-l Gâdea Sorin spune că sunt două sălcii acolo. 

     D-l Paraipan George Horațiu spune că a treia problemă poate fi asociată cu mitul lui Sisif, respectiv acest mit 

poate constitui o paralelă perfectă cu ce se întâmplă în Săcele, acum nu mai este vorba de bolovanul mitologic, 

ci basculele de piatră care sunt puse pe drumuri și care la ploaie sunt luate și aduse la vale, iar acestea sunt 

plătite. 

      D-l Gâdea Sorin spune că în loc de filmări ar fi oportun să se vină și cu soluții.  

      D-l Paraipan George Horațiu solicită aparatului de specialitate să vină cu soluții, întrucât este remunerat în 

acest sens, spunând că este dezastruos ce se întâmplă în zona Turcheș – Cernatu, indiferent că se pun bolovani 

pe străzi sau nu. 

      D-na Belloiu Elena, din partea societății civile ia cuvântul și spune că mare parte din cetățenii prezenți în 

sala de ședințe se raliază celor susținute de d-l consilier local Paraipan. 

      D-l Președinte spune că aceea muncă sisifică vine din trecut, ori d-l consilier local cere soluții imediate, ceea 

ce nu este posibil. 

      D-l Paraipan George Horațiu că se poate, dacă se fac rigole și se dă înclinație la drumuri.  

      D-l Tóth Sándor se învoiește de la d-l Președinte și părăsește sala de ședințe. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că are câteva puncte, astfel primul este cu privire la faptul că a solicitat în 

cadrul ședinței pe comisii de specialitate să se dea un răspuns la interpelările înscrise la punctul de ,,Diverse”, 

dar nu s-a primit nimic în acest sens. 

      D-l Medianu Gheorghe spune că s-a consemnat, dar secretarul comisiei tocmai s-a învoit. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că l-a întrebat pe d-l Primar în ședința trecută despre  modul în care se face 

de către pompierii de la SVSU udarea florilor, iar dumnealui i-a asigurat că nu este nici un inconvenient în cazul 

în care apare un incediu sau o situație de urgență, că există permanent la Primărie un echipaj la dispoziție, ori în 

data de 7 august era în Cartierul Electroprecizia și s-a întâlnit cu 3 pompieri care erau cu camioneta și udau 

florile, când s-a întors a intrat la Primărie pentru a vedea echipajul rămas la sediu și se pare că numai cei 3 erau 

la serviciu. 

     D-l Primar spune că unul era probabil în concediu. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că după 2 zile a făcut acest lucru, ori situația era aceeași, menționând că 

iarăși au fost mințiți și cu privire la acest aspect. Dumnealui mai spune că a postat mai multe filmulețe cu privire 

la fecalele care sunt în parc și stau de o săptămână în parcul ,,Prichindel”, ceea ce este inadmisibil, a refulat 

canalizarea pluvială, s-a inundat parcul, mâlul adus are 3 cm pe nisip,  dar nimeni nu a luat măsuri, ciulinii au 80 

cm, urzicile au 1,80 m. 

    D-l Gâdea Sorin spune că parcul Prichindel a fost cosit anul acesta de două ori. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că acele plante nu pot crește atât într-un interval scurt și mai spune că acestea 

sunt pe gazonul din interiorul împrejmuirii parcului. 

    D-l Gâdea Sorin spune că se va verifica cele semnalate, menționând că urmează a treia tură de cosire. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că de la interpelarea de la ședința trecută cu privire la acea terasă, au mai 

apărut încă vreo două. 

     D-l Primar întreabă dacă acolo cine dorește să comercializeze ceva nu o poate face dacă are autorizație în 

acest acest sens, dacă d-l consilier local le interzice acest lucru. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că de la noua terasă muzică răsună mai tare ca de la prima.  

    D-l Florescu spune că ne reprezintă pe noi și trebuie impuse niște reguli. 

    D-l Paraipan George Horațiu spune că 7 Scări este o emblemă pentru Săcele și trebuie făcut ceva frumos 

acolo.   

    D-l Popa Marius Cristian spune că problema nu este că se fac activități comerciale, ci modul în care se fac. 

    D-l Gâdea Sorin spune că trebuie să dea răspuns, menționând că probabil nu s-au înțeles asupra a ceea ce 

înseamnă activitate de curățenie în parcuri, este sigur că s-a studiat caietul de sarcini, iar activitatea de curățenie 

în parcuri desfășurată de operatorul de salubritate nu susține măturarea întregului gazon, ci este reprezentată de 

măturatul aleilor și golirea coșurilor și întreținere pe  spațiul verde. 

    D-l Sterpu Ciprian  întreabă ce face S.C. Caucazul Mare pentru contractul acela de întreținere spațiu verde. 
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    D-l Gâdea Sorin spune că acea firmă are contract de reparații locuri de joacă și cosit zone verzi. 

    D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că rămâne în sfera serviciilor sociale, întrucât a fost întrebată pe 

această temă și le-a comunicat că va transmite mai departe aceste întrebări, astfel menționează că este vorba de 

persoanele cu dizabilități și că a fost întrebată dacă există stabilită frecvența vizitelor la domiciliu pentru 

identificarea îmbunătățirii/deteriorării condițiilor de sănătate și de trai a acestor persoane. A doua întrebare este 

cum se acordă asistență și consiliere conform legii cu privire la încadrarea în grad de handicap sau la revizuire 

certificat de handicap, dacă aceste persoane pot primi masă gratuită și dacă se poate livra la domiciliu, gratuit, în 

regim de catering. 

      D-l Primar spune că certificatele de încadrare în grad de handicap nu intră în competența Primăriei.  

      D-na Paniti Izabella spune că există o consiliere pe care trebuie să o ofere Serviciul Asistență Socială și 

întreabă dacă se face în bază de cerere. 

     D-l Viceprimar spune că dacă cineva solicită informații în acest sens este îndrumat de Serviciul Asistență 

Socială, în vederea pașilor procedurali care trebuie urmați. Dumnealui mai spune că chiar în această lună a 

existat o situație de acest gen și solicitantului i s-au oferit toate informațiile necesare. 

    D-na Paniti Izabella spune că problema intervine când persoana în cauză nu se poate deplasa. 

    D-l Viceprimar spune că există diverse posibilități de a notifica, persoana nu este deplasabilă, dar are 

aparținători, cunoștințe care pot transmite solicitarea mai departe. 

   D-l Matei Ion spune că persoanele de acest tip sunt monitotorizate de către Serviciul Asistență Socială. 

   D-na Paniti Izabella spune că și persoana în cauză este monitorizată, dar un membru de familie a rugat-o să 

solicite aceste informații. 

   D-l Viceprimar spune că acea persoană poate solicita direct informații de la Serviciul Asistență Socială. 

   D-na Stoica Gabriela spune că a fost sesizată de către cetățenii din Cart. Electroprecizia cu privire la faptul că 

vizavi de Parcul Vire este o cărciumă și inclusiv după ora 10 :00 clienții acesteia perturbă liniștea publică și că 

cetățenii nu au văzut echipaje care să treacă prin zonă. 

    D-l Crețu Valentin spune, tot cu privire la parcuri, că cetățeni în stare de ebrietate frecventează parcul din 

Cartierul Ștefan cel Mare, împietând activitățile desfășurate de către copii și ar fi util să fie verificați. Dumnealui 

mai spune că în zona de sud a orașului sunt mai multe străzi în curs de dezvoltare, iar cetățenii de acolo l-au 

întrebat dacă în bugetul local, pe viitor, nu se pot aloca sume și pentru iluminatul public stradal din zona 

respectivă. 

     D-l Primar întreabă despre ce cartier este vorba. 

     D-l Crețu Valentin spune că jos, către partea de Ciucaș și către Lidl.  

     D-l Primar spune că s-a mai discutat subiectul acesta, menționând că este vorba despre cele 2 cartiere, 

respectiv Cart. Ciucaș partea dinspre Centură și zona Câmpului, acolo fiind probleme cu cedarea străzilor, motiv 

pentru care momentan nu se vor realiza lucrări, dar în Cart. Ciucaș există iluminat public stradal, mai puțin 

străzile Cătinei, Măceșului, Rozelor, etc. 

    D-l Jitaru Gheorghe spune că a fost la Spitalul Municipal Săcele și nu prea sunt locuri de parcare și întreabă 

dacă lângă gardul spitalului nu s-ar putea amenaja câteva parcări. 

    D-l Primar spune că s-a discutat acest subiect, nefiind atât de simplu întrucât acolo este și o conductă de apă 

se va analiza ce se poate face, dar se are în vedere ca, pe viitor, să se realizeze o parcare în curtea Spitalului, 

astfel încât angajații să nu mai parcheze afară, menționând că erau parcări în curtea spitalui, dar au fost ocupate 

de containere.  

    D-l Munteanu Gheorghe spune că a transmis problemele d-lui administrator public, iar în legătură cu comisia 

de atribuire a locuințelor ANL, unde este membru, alături și de d-l consilier local Jónás András, cu tot respectul 

pentru munca celor din aparatul de specialitate, poate spune că se cam pierde timpul în această comisie, de 

câteva ori pe lună, întrucât se primesc dosare fără documentația cerută din lege și are rugămintea ca, fie să se 

modifice regulamentul comisiei, fie să se dea dispoziție să  nu se mai primească sau să nu se mai pună în discuție 

dosare incomplete, întrucât mai este un aspect, unii sunt sunați, dintre aceștia, o parte nu pot răspunde din cauze 

obiective, astfel unul aduce ce i s-a solicitat, pentru că i s-a putut comunica, celălalt care nu răspunde este 

neîndreptățit, menționând că s-a solicitat acest lucru, dar nu s-a dat curs. 

   D-na Secretar General ia cuvântul și spune că nu se poate să nu primim dosare, doar ca secretarul comisiei să 

nu le supună pe cele incomplete comisiei spre analiză.       

     D-l Jónás András spune că dumnealui nu este de acord și nu consideră că ar trebui să se înregistreze dosarul 

dacă nu conține toate documentele necesare, menționând că au fost punctaje egale și unul dintre solicitanți a avut 

o zi avans la depunerea dosarului, ori dacă cineva aduce un dosar incomplet și se înregistrează, iar a doua zi vine 

cineva cu un dosar complet, are un avantaj cel care a depus anterior dosarul incomplet. 
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      D-na Secretar General spune că, în conformitate cu prederile Ordonanției nr. 27/2002 a petițiilor, nu se poate 

refuza înregistrarea cererilor cetățenilor. 

      D-l Jónás András spune că nu este vorba de o cerere, ci de un dosar. 

      D-na Secretar General spune că orice dosar este însoțit de o cerere. 

      D-l Matei Ion ia cuvântul și spune că trebuie făcută o distincție, astfel sunt dosare care se depun inițial, în 

funcție de o anexă, care specifică clar ce trebuie să conțină acel dosar, iar discuția în comisie a reieșit în urma 

faptului că se fac actualizările la un anumit interval, conform legislației în materie, ori în comisie nu se poate 

analiza un dosar neactualizat, ori în afara declarației date la notar și adeverință, restul sunt cu titlul de ,,dacă este 

cazul”, ori persoana în cauză dacă consideră că nu s-a făcut nici o modificare, în starea lui civilă, locativă, nu 

depune actele, iar Biroul Fond Locativ nu are calitatea și expertiza de a decide dacă acele documente sunt viabile 

sau nu, acesta este apanajul comisiei. 

      D-na Secretar General reiterează că nici Registratura nu poate refuza o cerere depusă. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că este un drept constituțional dreptul la petiționare. 

      D-l Matei Ion spune că se va asigura că la comisie vor ajunge acele dosare care au documentele conforme și 

din punct de vedere al actualizării. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că s-a încheiat recensământul la nivel național și întreabă dacă avem 

ceva date cu privire la Municipiul Săcele sau când se transmit. 

     D-l Primar ia cuvântul și spune că recensământul agricol a avut loc anul trecut în lunile mai-iulie și nu avem 

informații oficiale nici la acest moment, iar recensământul populației se pare că este un fiasco, menționând că au 

fost mari carențe între softurile STS, între ceea ce s-a făcut prin autorecenzare și ceea ce s-a făcut prin 

recenzarea față în față, specificând că autoritatea locală a efectuat toate diligențele în acest sens, la fel ca 

recenzorii care au muncit foarte mult, concluzionând că, probabil nu o să avem informații oficiale foarte curând. 

      D-na Secretar General spune că la recensământul anterior recenzorul avea o situație clară, unde să meargă, 

ori acum între recenzarea asistată și cea față în față, statistica nu a pus la dispoziția celor care au mers în teren o 

situație clară. 

      D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că în curând vor începe școlile și întreabă care este situația la nivelul 

Municipiului Săcele în ceea ce privește instituțiile școlare. 

     D-l Primar spune, referitor la lucrări, că cele programate la nivelul Liceului Teoretic George Moroianu s-au 

încheiat, la fel la Liceul Tehnologic Victor Jinga, se lucrează la ora actuală la Liceul Teoretic Zajzoni Rab 

Istvan, la Școala Gimnazială nr. 1, la Școala Gimnazială nr. 4, la Școala Gimnazială nr. 5 și la Grădinița  nr. 5 

unde se face  împrejmuirea și consideră că acele lucrări importante se vor încheia până la data de 1 septembrie 

pentru a nu perturba activitatea școlară, iar dacă mai sunt lucrări de efectuat, care nu afectează activitatea 

școlară, ca împrejmuirea, se vor mai realiza și după această dată, iar de săptămâna viitoare se va realiza cea de a 

doua etapă de cosit la școli. Dumnealui mai spune că este posibil să mai fie convocate ședințe în regim de 

urgență întrucât sunt luate în analiză proiectele depuse pe PNRR, cum a fost și acest proiect.  

     D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept pentru 

care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  17:25. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                                                           APROBAT 

         CONSILIER LOCAL,                                                                          PRIMAR 

       Ing. MEDIANU GHEORGHE                                                          Ing. POPA VIRGIL 

       

 

 

 

                          Avizat 

SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

                 C.J. ZAMFIR GETA 

                                

 

 

                                              

                 Elaborat 

       Insp. Acăroaie Elena           

 


